
Bestyrelsesmøde d. 12/9 2006 kl. 19 

 

Dagsorden: 

1) Evaluering af møde med kommunen 

2) Kontingent/grundejerforeningens økonomi 

3) Orienteringsbrevet fra kommunen 

4) Adresseliste 

5) Juridisk Rådgivning 

6) Evt. 

 

Ad. 1: Godt, positivt møde. Kommunen virker glade for os, og de virker samarbejdsvillige. 

Vil den belægning, vi har valgt holde, eller ville asfalt være bedre. 

Med hensyn til befæstningssten i siderne, vil det holde bedre end græs. Teknisk forvaltning 

undersøger andre muligheder. 

Hvem forestår mødet mellem politi, kommune og grundejerforening? Mogens kontakter Teknisk 

Forvaltning. Den tekniske chef skal med. 

Ad. 2: Hvem har betalt kontingent? Hvem har modtaget girokort? Leif får overblik over foreningens 

økonomi og vores forsikringer. 

Ad. 3: Hvis vi kan få lov, kan vi sende et brev ud sammen med kommunens brev. Her kan vi foreslå 

at grundejerne planter bøgehæk, samt nævne mulighed for rabat hos Langeskov Planteskole. Husk 

at bemærke i brevet, at hverken GF eller kommunen kan pålægge grundejeren hvilken hæk der skal 

anlægges. 

Ad. 4: Vi kan sende en kopi ud af adresseliste både for hele grundejerforeningen og for bestyrelsen 

sammen med det ovennævnte brev. 

Ad. 5: Hvad koster det at få rådgivning? Jørgen kontakter Birthe Veggerby for nærmere 

oplysninger. 

Ad. 6: Mht. den anlagte støjvold er det et ønske fra nogle beboere, at den bliver højere. Hvor mange 

grundejere har det interesse for. Kan man evt. bruge overskudsjord til at øge højden. Jørgen forhører 

sig hos kommunen. 

Miljøstationen + legepladsen kan vi godt vente lidt. Leif tager kontakt til et par firmaer for at få 

tilbud på en legeplads. Det kan være de kan komme med nogle gode idéer. Forslagene præsenteres 

på generalforsamlingen. 



Bestyrelsen beslutter, hvor miljøstationen skal placeres. 

Hjemmesiden ryddes op og relanceres. Forslag til hjemmesiden fra Helle på næste bestyrelsesmøde. 

 

Næste møde afholdes tirsdag d. 14. november kl. 19 hos Mogens. 

 


